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Ing. Gazdag: 

Chcel by som sa spýtať ako vyzerá navýšenie komína prvá teplárenská, ako to pokračujeme 

s tým,  lebo sú veľké sťažnosti, čo sa týka aj na ovzdušie a spájané všetky veci s tým, hlavne 

od ľudí z juhu mesta, to je jedna vec. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Požiadavky vo vzťahu k Trebišovskej energetickej boli vznesené hneď na začiatku, tzn., hneď 

ako takéto problémy sa začali prejavovať negatívne vo vzťahu k verejnosti a blízkym 

nehnuteľnostiam, na základe čoho bol pripravený plán tejto spoločnosti na navýšenie 

komínovej časti. Ten bol následne riešený aj v rámci stavebného konania na meste Trebišov. 

Prvé informácie, ktoré máme vzhľadom na termíny, ktoré ešte neboli zrealizované sú také, že 

bol problém s materiálnym zabezpečením. Trebišovská energetická však deklarovala záujem 

túto situáciu riešiť. Majú v pláne v rámci investícií pre mesto Trebišov, ale našim záujmom je, 

aby sme si tieto veci odkonzultovali aj na spoločnom stretnutí poslancov a zástupcov 

spoločnosti Trebišovská energetická, a pretože tento vzťah je potrebné riešiť aj spoločným 

stretnutím tak, aby ste mali zodpovedané všetky otázky, ktoré sa tykajú nielen pôsobenia 

Trebišovskej energetickej ale aj jej ďalšej činnosti v rámci mesta a regiónu. Takže my, ako 

mesto Trebišov budeme iniciovať stretnutie za účasti zástupcov tejto spoločnosti a vás ako 

poslancov. Samozrejme očakávame od spoločnosti Trebišovská energetická, aby sa 

deklarovaný záujem technického vyriešenia alebo aspoň čiastočného vyriešenia zrealizoval čo 

najskôr, pretože súčasťou toho navýšenia komínovej časti je aj riešenie alebo modernizácia 

filtračného zariadenia, čo by malo tiež mať pozitívny efekt potom pre ďalšie vykurovacie 

sezóny v meste.  

 


